

《单词百科:honorific是什么意思?honorific怎么发音?honorific的解释和用法》

英语单词honorific是什么意思?honorific怎么读?honorific怎么发音?简答网为您整理了honorific的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



honorific怎么读

honorific的读音:[n r f k]

honorific的意思

1、adj.尊敬的,表示敬意的,敬称的;

honorific的近义词

1、epithet n. (表示性质、特征等的) 词语; 绰号、浑名;

honorific的双语例句

1、The formal ones include honorific deferential , and humbling terms, all of them generally universal and systematic.

正式称谓分为尊称、敬称、谦称等礼貌称谓, 一般具有共性与系统性.

2、All employees will refer to each other by the honorific suffix "san".

所有雇员相互称呼时都须在名字后添加敬语san (日语表示 “ 先生 ” , “ 女士 ”) 。

3、He was given the honorific title of national chairman.

他被授予国家主席的尊称。

4、Modest and honorific is a typical social deixis, which includes modest title , honorific title.

谦辞敬语是典型的社交指示语, 敬称和谦称也是其中的一部分.

5、Howdy, honorific lady, very happy have this opportunity to accept your personal interview here again.

您好, 尊敬的女士, 很高兴有这个机会再这里接受你的面试.

6、The leadership of honorific your company: Howdy!

问:尊敬的贵公司领导: 您好!

7、Some verbs have the corresponding honorific verb.

一些动词有专门的敬语动词.

8、You cannot get him, not even in the most honorific manner of invitation.

就是用八抬大轿, 都别想把他请来.

9、Honorific customer, once receiving your message, we will give you the reply as soon as possible!

尊敬的客户, 一旦收到您的留言, 我们将尽快给您答复!

10、In such occasions, Qiu as Taketo the honorific.

在此种场合下, 太尉是作为武人的尊称.

11、Honorific social status commonly attaches to membership in a recognized profession.

被认可行业的成员身份意味着令人尊敬的社会地位.

12、The Japanese honorific is always the difficult point for Chinese learners.

日语敬语学习一直是困扰中国学习者的难点.

13、Toyoda said using a standard honorific for the two men.

他在话中使用了标准的敬称.

14、Honorific clients: attention, The location happened emergencies, please depart the location quickly by waiters!

各位顾客: 请注意, 本场所发生安全紧急状况, 请您在工作人员的指引下,迅速撤离!

以上是简答网为您整理的honorific怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于honorific

的用法、honorific的释义、h

onorific的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/honorific>